
 

 

 

 

 

 

 

 

Informacija apie Vokiečių 6 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/  

  

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Apie Vokiečių 6 

Vokiečių 6 yra muziejaus pavadinimas. 

Vokiečių 6 yra Vilniaus miesto muziejaus 

padalinys.  

Padaliniai yra skirtingos 

to paties muziejaus dalys. 

Padalinys yra pastatas, 

kuriame vyksta parodos.  

Tas pats muziejus 

gali turėti daug pastatų, 

kurie yra skirtingose vietose. 

 

Vokiečių 6 muziejus buvo įkurtas neseniai. 

 

Muziejus rengia parodas. 

Visos parodos yra apie Vilnių 

ir Vilniaus gyventojus.  

 

Muziejus ieško įdomių istorijų.  

Muziejus daro tyrimus apie Vilnių.  

Muziejus renka žmonių pasakojimus. 

Žmonių pasakojimai gali būti: 

• užrašyti ant popieriaus  

• įrašyti garso įraše 

Žmonės gali papasakoti muziejui: 

• Apie savo gyvenimą 

• Apie įdomius įvykius 
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Muziejui yra svarbūs visų žmonių pasakojimai.  

Muziejuje parodos keičiasi 2 kartus per metus.  

Informacijos apie tai, 

kokios parodos vyksta muziejuje, 

ieškokite internetiniame puslapyje.  

Internetinis puslapis: 

https://vilniausmuziejus.lt/renginiai/?branch=7 

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir Jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Kartais muziejus daro parodas 

kitose miesto vietose.  

Tada paroda vyksta ne muziejuje.  

Paroda vyksta kuriame nors miesto rajone. 

Pavyzdžiui, vieną kartą 

paroda vyko Viršuliškėse. 

Parodoje galima sužinoti 

daugiau informacijos apie kurį nors rajoną. 

Pavyzdžiui, kai paroda vyko Viršuliškėse, 

buvo galima 

sužinoti daugiau apie Viršuliškių rajoną.  

 

Muziejuje vyksta: 

• renginiai 

• edukaciniai užsiėmimai 

Edukaciniuose užsiėmimuose 

įdomiai pasakojame apie parodas. 

 

https://vilniausmuziejus.lt/renginiai/?branch=7
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Adresas 

 

Vokiečių 6 yra Senamiestyje.  

Muziejaus pavadinimas 

yra toks pats kaip adresas. 

Adresas yra Vokiečių gatvė 6, Vilnius 

 

Atvykimas 

 

Autobusu: 

Artimiausia autobuso stotelė yra „Rotušė“. 

Čia važiuoja autobusas numeris 89. 

 

Truputį toliau yra stotelė MO muziejus.  

Čia važiuoja: 

• autobusai numeris 1G, 11, 53 

• troleibusai numeris 1, 2, 7 ir 20 

 

Įėjimas į muziejų yra iš Vokiečių gatvės. 
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Automobiliu:  

Prie muziejaus yra mokamos 

automobilių statymo vietos. 

Prie muziejaus yra 1 vieta, 

skirta žmonėms su negalia. 

Automobilio statymo vieta, 

skirta žmonėms su negalia, 

yra Vokiečių gatvėje. 

 

Darbo laikas 

Muziejaus darbo laikas yra toks:  

• Pirmadienį muziejus nedirba. 

• Antradienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Trečiadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Ketvirtadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Penktadienį dirba nuo 15 valandos 

iki 19 valandos. 

• Šeštadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 

• Sekmadienį dirba nuo 11 valandos 

iki 19 valandos. 
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Valstybinių švenčių dienomis muziejus nedirba. 

Valstybinės šventės, 

kurių metu muziejus nedirba yra: 

• sausio 1 diena 

• vasario 16 diena 

• kovo 11 diena 

• Velykų diena 

Velykų diena kiekvienais metais yra skirtinga. 

• gegužės 1 diena  

• birželio 24 diena 

• liepos 6 diena 

• rugpjūčio 15 diena 

• lapkričio 1 diena 

• lapkričio 2 diena 

• gruodžio 24 diena 

• gruodžio 25 diena 

• gruodžio 26 diena 

Per motinos dieną ir tėvo dieną muziejus dirba. 
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Ką daryti, jeigu norite aplankyti Vokiečių 6? 

Jeigu norite aplankyti Vokiečių 6, 

Jums reikia nusipirkti bilietą.  

Kai kurie žmonės 

gali muziejuje lankytis nemokamai.  

Pavyzdžiui, asmenys su negalia 

ir juos lydintys asmenys. 

 

 

Kas dar muziejuje gali lankytis nemokamai, 

yra parašyta čia: 

https://vilniausmuziejus.lt/bilietai/ 

Paspauskite mėlyną tekstą 

ir jums atsidarys internetinis puslapis. 

 

Bilietų kainos 

Bilieto kaina yra 5 eurai 

Bilieto kaina su nuolaida 2 eurai 50 centų. 

 

 

 

 

 

 

https://vilniausmuziejus.lt/bilietai/
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Informacija apie muziejaus lankymą: 

 

Ramesnės valandos 

Jeigu Jums nepatinka triukšmas,  

muziejų galite aplankyti, 

kai jame bus mažiau žmonių. 

Muziejuje mažiau žmonių  

būna darbo dienomis 

nuo 15 valandos iki 17 valandos.  

Šeštadienį ir sekmadienį 

gali būti daugiau žmonių.  

 

Ramesnės erdvės 

Muziejuje yra skaitykla.  

Skaitykloje galima pabūti ramiai. 

Skaitykloje yra knygų apie Vilnių.  

Į skaityklą reikia lipti laiptais.  

 

Judėjimas 

Į muziejų galima patekti su vežimėliu.  

Muziejuje galima judėti su vežimėliu. 

Muziejuje yra tualetas, 

skirtas žmonėms su judėjimo negalia.  

Tualete nėra dušelio ir pagalbos signalizacijos.  

 

 

 



 

8 

Gyvūnai vedliai 

Muziejuje galima lankytis su gyvūnu vedliu.  

 

Daugiau informacijos 

apie muziejaus pritaikymą 

asmenims su negalia rasite čia: 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/  

Paspauskite mėlyną tekstą 

Ir Jums atsidarys internetinis puslapis.  

 

Kaip gauti daugiau informacijos? 

 

Galite skambinti telefonu: 

 +370 616 06 868  

 

 

 

Arba rašyti elektroniniu paštu: 

info.vokieciu6@vilniausmuziejus.lt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://vilniausmuziejus.lt/prieinamumas/
mailto:info.vokieciu6@vilniausmuziejus.lt


 

9 

Tekstą lengvai suprantama kalba rengė:  
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